

世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

世界中医药学会联合会 第五届第三次理事会、常务理事会与第三次监事会 会议通知

由世界中联主办的"第21届世界中医药大会"将于2024年10月25-26日在法国巴黎召开,同期将举办"世界中联第五届第三次理事会、常务理事会与第三次监事会会议"。现将有关事项通知如下:

一、会议地点: 法国巴黎·巴黎万豪酒店&会议中心

二、会议时间及安排:

日期	会议安排
2024年10月24日星期四	签到, 领取会议材料
2024年10月25日星期五	第 21 届世界中医药大会开幕
2024年10月26日星期六	上午: 召开第五届第三次理事会、常务理事会与第三次监事会会议

三、参会人员:

理事会主席、副主席、执委、常务理事、理事; 监事会主席、副主席、执委。

四、会议内容:

世界中联第五届理事会工作报告、第五届理监事会成员增补、第22届世界中医药大会情况,中医药发展现状及展望等。

五、报名参会:

本次会议为工作会议,不对外开放。参会成员需先报名参加第21届世界中医药大会 后报名此次工作会议。

步骤一: 先完成第21届世界中医药大会报名, 链接:

https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home

步骤二: 请于10月11日前通过扫描右侧二维码或点击链接 https://www.wjx.cn/vm/e03QYQt.aspx 注册报名参加此次工作会议

六、参会联系人:

世界中联国际联络部: 王晶、李昕雪、杨柳、王婧雯 电话: +86-10-58650240/58650243/58650026

Email: tcm_forum@vip.163.com







World Federation of Chinese Medicine Societies

The 3rd Meeting of the Fifth Council Board and the Fifth Standing Council Board and The 3rd Meeting of the Fifth Board of Supervisors Notice

The 21st World Congress of Chinese Medicine, organized by WFCMS, will be held in Paris, France, from 24 October to 26 October 2024. In the meantime, we will hold the 3rd Meeting of the Fifth Council Board and the Fifth Standing Council Board and the 3rd Meeting of the Fifth Board of Supervisors. The relevant matters are hereby notified as follows:

1. Location: Paris Marriott Rive Gauche Hotel & Conference Center, Paris, France

2. Date and schedule:

Date	Schedule
24 October,2024/Thursday	Registration, Collecting conference materials
25October,2024/Friday	Opening ceremony of The 21st World Congress of Chinese Medicine
26October, 2024/Saturday	Morning: Attend the 3rd Meeting of the Fifth Council Board and the Fifth Standing Council Board and the 3rd Meeting of the Fifth Board of Supervisors

- **3. Participants:** president, vice-presidents, commissioners, executive council members and members of the council board, president, vice-presidents, executive members of the board of supervisors of WFCMS.
- **4. Meeting Content:**Report on the work of the 5th council board of WFCMS, supplement to the 5th council board and the board of supervisors of WFCMS, situation of the 22nd WCCM, status quo and prospects of TCM development etc.

5. Registration:

This meeting is a work meeting and is not open to the public. Participants need to register for the 21st WCCM before registering for this work meeting.

Step1: Register for the 21st WCCM

https://wfcms.daanjiankang.com/wfcms-m/#/meet-home

Step2: Pls could you complete the registration for this meeting **Before Oct 11** either by scanning the QR code on the right or clicking the link:

https://www.wjx.cn/vm/e03QYQt.aspx

6. Contact:

International Liaison Department of WFCMS: Sunny Wang, Xinxue Li, Liu Yang, Jingwen Wang

Tel: +86-10-58650240/58650243/58650026

Email: tcm forum@vip.163.com

World Federation of Chinese Medicine Societies

7020285

July 15 2024